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Protokół Nr LXXIV/2023 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

w dniu 27 września 2023 r. 

 

      Przewodniczący Rady Powiatu Janusz Karbowiak o godz. 9.00 otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Nadzwyczajną Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

Następnie odczytał klauzule informacyjna RODO. 

    Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grójcu.  Obrady 

były transmitowane a nagranie dostępne jest na stronie www.bip.grojec.pl   

 

Przewodniczący Rady powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego, Starostę 

Grójeckiego, członków Zarządu Powiatu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu.    

 

Ad. 2  

Na posiedzeniu rady obecnych jest 21 radnych, co stanowi quorum i pozwala na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady odczytał wniosek Zarządu Powiatu Grójeckiego dot. zwołania 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego /załącznik/  

 

Następnie odczytał wniosek Zarządu Powiatu o wprowadzenie autopoprawek do pkt 3.1 

oraz pkt 3.2 i poddał propozycje pod głosowanie /załącznik/.   

 

Autopoprawka do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego  

na rok 2023 została przyjęta jednogłośnie, 20 głosów „za”. 

 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Powiatu Grójeckiego na lata 2023-2037 została przyjęta jednogłośnie, 20 głosów „za”. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

3.1  zmieniająca Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2023,  

3.2  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2023-2037, 

4.   Zamknięcie posiedzenia 

 

http://www.bip.grojec.pl/
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Ad. 3 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

 

Ad. 3.1   

Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2023  

przedstawił Skarbnik Powiatu Witold Kępka /załącznik/.  

 

Przewodniczący Rady spytał o uwagi.  

 

Radna Anna Steczkowska zauważyła, że zdjęto zadanie przebudowy ul. Tomaszowskiej 

w Nowym Mieście. Czemu taka decyzja skoro jest duże dofinansowanie z Polskiego 

Ładu, a dokładnie z Funduszu Dróg Samorządowych. Gmina Nowe Miasto wykonała 

projekt  i zabezpieczyła środki. Co stoi na przeszkodzie realizacji zadania w tym roku? 

 

Starosta Krzysztof Ambroziak stwierdził, że przebudowa ul. Tomaszowskiej w Nowym 

Mieście nie jest zdjęta tylko nastąpiła zmiana. Były dwa przetargi i najkorzystniejsza 

oferta jest wyższa o 1 mln zł. Gmina oraz powiat zabezpieczyły swój udział finansowy 

wg wartości kosztorysowej i w obecnej chwili nie są w stanie zwiększyć tej kwoty. Poza 

tym wykonawca stwierdził, że nie podpisze umowy, bo nie jest uda się skończyć do 

końca roku. Zarząd wystąpił do wojewody i jest aneks z terminem realizacji do września 

2024r. Będzie ogłoszony nowy przetarg z wydłużonym okresem wykonania.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Fiks stwierdził, że po przetargu na drogę Nowe 

Miasto - Ulów i brakuje ponad 300.000 zł. Na dzisiejszej sesji są przesuwane środki na to 

zadanie. Należy więc rozumieć, że realizacja będzie w oparciu o obecny przetarg. 

 

Starosta Krzysztof Ambroziak wyjaśnił, że po przetargu brakuje środków na drogę w 

kierunku Ulowa a udział finansowy Lasów Państwowych nie pozwala na przeniesienie 

zadania na przyszły rok, więc środki są przesuwane z ul. Tomaszowskiej, której termin 

realizacji jest wydłużony do 2024r. Wykonawca zapewnił, że wykona drogę w tym roku. 

 

Radny Wojciech Wojtczak spytał o jaki odcinek chodzi odnośnie drogi Mogielnica - 

Popowice, bo jest tylko kwota 179.000 zł środków powiatu i 96.000 zł środków gminy.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak wyjaśnił, że na terenie gminy Mogielnica jest więcej 

zmian, bo jest realizowany odcinek w msc. Borowe, w  msc. Dębnowola, kontynuacja 

ul. Dziarnowskiej oraz odcinek ul. Zagańczyka. Środki są przesuwane zgodnie  

z wartościami po przetargach. Gmina przekazuje 65% wartości a powiat 35%.  
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Radny Robert Lipiec stwierdził, że na drodze w kierunku Popowic będzie wykonany 

kolejny kilometr, bo ten przy cmentarzu został zrobiony. Nastąpi uzupełnienie drogi 

przed mostkiem w Główczynie i remont zniszczonego skrzyżowania w Popowicach.  

To jest odcinek, którego początek jest przy budynku OSP w Miechowicach. Po realizacji 

będzie ok. 3 km dobrej drogi. 

 

Dalszych uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała 

Nr LXXIV/443/2023 została przyjęta większością głosów, 19 głosów „za” przy  

2 „wstrzymujących się”. (Wykaz głosowania imiennego w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 3.2 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Grójeckiego na lata 2022-2037 radni otrzymali /załącznik/ 

Przewodniczący Rady spytał o uwagi. Uwag nie zgłoszono.  

 

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 21 radnych.  

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała Nr LXXIV/444/2023 została przyjęta 

większością głosów, 19 głosów „za” przy 2 „wstrzymujących się”. (Wykaz 

głosowania imiennego w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 4 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 9.25 zamknął Sesję 

wypowiadając formułę „Zamykam Nadzwyczajną Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

 

 

 

              Protokołowała:                                                       Przewodniczył: 

      Palmira Ponceleusz - Kornafel                                    Janusz Karbowiak  


